
Referat af bestyrelsesmøde den 8.6.2011.

Beslutninger.

Skt.hansbål forberedelser udføres af hele bestyrelsen den 20.6. kl.20.
Jesper opdaterer hjemmeside mht sommerfest d. 3.9. , Skt Hans den 23.6. Demostration af 
hjertestarter den 3.9. Vedr. historieskrivning.
Frederik kontakter Kurt Andersen vedr. el installation, sætter opslag om sommerfest i kassen, 
trykker sange til Skt.Hans, svarer Stig vedr. badevand, . Hardy går i gang med spørgeskema 
undersøgelse vedr. beboerhus, Jesper, Daniel, Jan og Jonathan kræver kontingent op. Jan 
tager til møde i Linå den 16.6. forhører sig om muligheder for cykelsti til Alling og Linå Jan 
laver snobrødspinde, Daniel sørger for træ til snobrødsbål. Alle kigger efter 
borgerforeningens arkiv, der opbevares fremover hos Daniel.

ad1) referat godkendt. Jonathan orienterede om trafik tiltag omkring Laven, traftikdæmpning. 
Lokalrådet har i mange år været dybt involveret og kommunen er irriteret over at der er 
henvendelse fra flere sider, men taget i betragtning af at der ikke er sket noget kan man jo 
ikke fortænke folk i at henvende sig. 
2) ad opsætning af Hjertestarter. Der vil blive udregnet et budget for hvad det har kostet omregnet til 
håndværker timer at opsætte hjertestarteren. Beløbet vil tages med i bugdettet for 2011 til orientering. 
3)  Ad. lokalråd, ny lokalplan  (se mail fra Jane Kortnum) mødet er udsat til august.
4)  ad Opdatering af medlemslisten, hjemmeside, informationsmail, kontingent
opkrævning. Der mangler at blive opkrævet kontingent af Jan, Jesper, Jonathan. Ved opkrævning gøres 
opmærksom på beboerhus intitiativer bede om at få mailadressen så folk kan få og udfylde spørgesskema 
se pkt. 7.
5) ad Hjemmeside opdatering står Jesper for.
6) ad Skurvogn, nøgler, Der er blevet fremstillet 10 ekstra sæt, som kan købes for 150,- for et sæt 
bestående af to nøgler. 
7)  ad orientering fra beboerhusgruppen. Hardy orienterede om at det nu er så vidt at der skal laves en 
spørgeskema undersøgelse der kan udsendes pr. mail.
8)  Stien til Dynæs er farbar i følge Jan, der har været der ude. Der står et skilt om på hvilke tidspunkter 
man må færdes der.
9) ad Der er kommet en opfordring fra Jens Arnum til at få den skrevet  Laven 's historie. Der vil gerne 
fra Borgerforeningens side bevilges 2500,- kr til projektet, hvis der er nogle der vil være redaktør. Der vil 
lægges en opfordring til at skrive lokalhistorier ud på hjemmesiden. Folk kan sende håndskrevne sider, 
billeder, lyd ja hvad som helst og det vil blive offentlig gjort som det er på hjemmesiden. 
10) ad overkørsler se mail fra kommunen. Hvis der er nogen der er interesseret kan de se materialet eller 
det kan lægges på hjemmesiden.
11) ad badevand. Stig undrer sig over at der tages badevandsprøver når badestranden (marinaen) er fyldt 
med murbrokker. Det kan oplyses at søbredden ved marinaen har været anvendt til losseplads tilbage i 
tiden. At såfremt man vil bade kan man bade fra broerne hvor der mulighed for at med trappetrin at 
komme op igen. Borgerforeningen vil måske ansøge om en ponton ud for marinaen med vippe hvorfra 
man kan bade.
12) ad himmelbjergvej 15 der er kommet papirer fra Kommunen på to huse, der skal bygges der hvor 
terrassen (restauranten) ligger nu.
13) Skt.hans forberedes den 20.6. kl. 20. se beslutningsrferat.
14) Der bleb diskuteret en del andre ting med formanden og sekretæren har desværre glemt det igen.


